
Op 5 apr 2024, om 09:04 heeft Frans Faas <frans@frans-faas.nl> het volgende 
geschreven: 
  
Geachte heer van der Kwast, 
  
Graag vraag ik uw aandacht voor het volgende. 
  
Ik ben voornemens een klacht in te dienen bij de toezichthouder tegen Bovemij inzake het niet 
tijdig verstrekken van koersgevoelige informatie. 
  
Uiteraard staat mij dat vrij, maar aangezien ik vermoed dat ook PB Holding hiervan mogelijk het 
slachtoffer is geworden, wil ik graag even kort samen met U de mogelijkheden verkennen om 
hierbij samen op te trekken, of indien U daar de voorkeur aan geeft, mij te machtigen, dat 
namens PB Holding te doen. Indien de klacht wordt toegewezen, stuiten we namelijk op het 
probleem van de zogenoemde ‘afgeleide schade’, waarbij het indirect belanghebbenden (zoals - 
onder meer - ik als indirect aandeelhouder van Bovemij, via PB Holding) feitelijk onmogelijk 
wordt gemaakt deze schade te claimen.   
  
Ik ga er daarbij vanuit dat de aandeleninkopen zijdens PB Holding (75.000 stuks tegen 2,90) zijn 
gedaan in de periode jan-februari 2024, waarvan ik de bevestiging overigens ook graag even 
tegemoet zie. 
  
Ik hoor graag even hoe U hier over denkt. 
  
Alvast fijn weekend! 
  
  
Met vriendelijke groeten, 
  
Frans Faas 
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Van: henk van der kwast <henk@pb-holding.nl> 
Verzonden: maandag 8 april 2024 13:00 
Aan: Frans Faas <frans@frans-faas.nl> 
CC: Coen de Vries <coen@merel.nl> 
Onderwerp: Re: overleg 
  
Geachte heer Faas, 
  
Ben tot en met donderdag 11 april in het buitenland. Heb uw bericht doorgeleid naar 
mijn commissarissen en verwacht binnen enkele dagen een reactie te ontvangen. Ik 
kom bij u terug in de loop van volgende week. 
   
Met vriendelijke groet / Kind regards, 
  
Henk van der Kwast 
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Van: henk van der kwast <henk@pb-holding.nl> 
Verzonden: donderdag 18 april 2024 10:51 
Aan: Frans Faas <frans@frans-faas.nl> 
CC: Maja Sanders <mepsanders@me.com>; Paul Nielen <paulusnielen@gmail.com>; Coen de Vries 
<coen@merel.nl> 
Onderwerp: Re: overleg 
  
Geachte heer Faas,  
  
Dank voor uw opmerkingen. Wij nemen daar steeds goede nota van. Met betrekking tot 
het samen optrekken om een klacht in te dienen tegen Bovemij, hoop ik dat u kunt 
begrijpen dat mijn rol constructief dient te zijn met het oog op het optimaliseren van de 
waarde van het belang in Bovemij voor aandeelhouders van PB Holding NV. Een klacht 
indienen zal naar mijn mening weinig anders teweeg brengen dan animositeit. Daar wil 
ik vanwege de missie en doelstelling van PB Holding geen bijdrage aan leveren. 
  
Met vriendelijke groet, 
  
Henk van der kwast 
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Van: Frans Faas 
Verzonden: woensdag 24 april 2024 21:58 
Aan: henk van der kwast <henk@pb-holding.nl> 
CC: Maja Sanders <mepsanders@me.com>; Paul Nielen <paulusnielen@gmail.com>; Coen de Vries 
<coen@merel.nl> 
Onderwerp: RE: overleg 
  
Geachte heer van der Kwast (ik zie dat U uw eigen achternaam met een kleine letter schrijft, 
maar het zou van weinig respect getuigen, dat ik deze lijn zou volgen), 
  
Dank voor uw bericht. Uiteraard heeft U een eigen verantwoordelijkheid ten aanzien van mijn 
verzoek, maar – zonder nu al te grote vergelijkingen te trekken - heeft de geschiedenis geleerd 
dat wegkijken van misstandeen op termijn vaak tot meer ellende leidt dan direct de koe bij de 
hoorns te vatten. Overigens is daarnaast ook vast te stellen dat de afgelopen 2 jaar - nota 
bene zonder animositeit! – ondanks mooie verhalen en schitterende vergezichten, absoluut niet 
heeft geleid tot waardecreatie voor aandeelhouders PB Holding, een vaststelling die U zichzelf 
zou moeten aantrekken. Ik ben in afwachting van het te verschijnen jaarverslag dan ook 
benieuwd welke route er nu weer wordt uitgestippeld om de aandeelhouders ten aanzien van de 
toekomstige waardeontwikkelingen (ongetwijfeld opnieuw) op het verkeerde been te zetten. 
Voorts ga ik ervan uit dat U – met nog één jaar te gaan – oftewel met concrete 
afwikkelingsoplossingen komt, danwel bij gebreke daaraan de eer aan uzelf houdt en niet 
opteert voor (kostbare en ineffectieve) verlenging van deze wanvertoning. Ik veronderstel dat 
tegen die tijd de nu nog apathische (groot)aandeelhouders, behoudens uzelf uiteraard, wel 
zullen inzien dat continuering van deze soap (zeker onder uw leiding) ook niet in hun belang is en 
dit effectief onmogelijk gaan maken.   
  
Uiteraard zal ik mijn klacht terzake het niet terstond melden van koersgevoelige informatie door 
Bovemij zelf voortzetten, waarbij ik nog wel een verzoek heb. In het persbericht van PB Holding 
d.d. 4 december 2023 valt onder meer het volgende te lezen: ‘Over de verwachte resultaten 
(van Bovemij, FF) over het gehele boekjaar 2023 zijn geen concrete mededelingen gedaan. 
Wel is aangegeven dat de operationele resultaten in H2-2023 vergelijkbaar zullen zijn met 
die over H1-2023’. De vraag is nu waar ik – in de publicaties van Bovemij – deze uitspraak kan 
vinden.   
  
  
Met vriendelijke groeten, 
  
Frans Faas 
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Op 15 mei 2024, om 23:07 heeft Frans Faas <frans@frans-faas.nl> het volgende 
geschreven: 
  
Geachte heer van der Kwast, 
  
Gentle reminder! 
  
Graag even – liefst per omgaande - een inhoudelijke reactie op mijn vetgedrukte vraag aan het 
einde van onderstaande e-mail, zodat ik er verder mee kan. 
  
Bij voorbaat dank voor de te nemen moeite! 
  
Met vriendelijke groeten, 
  
Frans Faas 
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Van: henk van der kwast <henk@pb-holding.nl> 
Verzonden: donderdag 16 mei 2024 08:46 
Aan: Frans Faas <frans@frans-faas.nl> 
CC: Maja Sanders <mepsanders@me.com>; Paul Nielen <paulusnielen@gmail.com>; Coen de Vries 
<coen@merel.nl> 
Onderwerp: Re: overleg 
  
Geachte heer Faas, 
Kennelijk wilt u Bovemij aanspreken. Naar mijn mening is het niet in het belang van PB 
Holding u daar verder mee te helpen.  
Met vriendelijke groet / With kind regards, 
  
Henk van der kwast 
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Op 17 mei 2024, om 22:04 heeft Frans Faas <frans@frans-faas.nl> het volgende 
geschreven: 
  
Geachte heer van der Kwast, 
  
De ‘gentle reminder’ omtrent onderstaand verzoek staat los van een eventuele klacht inzake 
Bovemij en heeft betrekking op de eigen verantwoordelijkheid van de vennootschap (PB Holding) 
daar waar het betreft het de inhoud van uitgebrachte persberichten betreft (in dit geval 
toegespitst op het persbericht van 4 december 2023). 
  
Met het oog op de te betrachten zorgvuldigheid voorafgaand aan eventueel te entameren 
procedures, stel ik U graag nog een keer in de gelegenheid toe te lichten op grond waarvan (met 
bronvermelding) U in dit persbericht meende te kunnen stellen ‘dat is aangegeven dat 
de operationele resultaten (van Bovemij) in H2-2023 vergelijkbaar zullen zijn met die over 
H1-2023’. 
  
Ik zie uw inhoudelijke reactie met belangstelling (en niet later dan dinsdag 21 mei 2024, 16.00 
uur) tegemoet, bij gebreke waarvan ik mij vrij acht onder meer (dus niet uitsluitend) passende 
(rechts) maatregelen te (laten) nemen. 
  
Fijne Pinksterdagen! 
  
Met vriendelijke groeten, 
  
Frans Faas 
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Van: henk van der kwast <henk@pb-holding.nl> 
Verzonden: zaterdag 18 mei 2024 08:36 
Aan: Frans Faas <frans@frans-faas.nl> 
CC: Maja Sanders <mepsanders@me.com>; Paul Nielen <paulusnielen@gmail.com>; Coen de Vries 
<coen@merel.nl> 
Onderwerp: Re: overleg 
  
Geachte heer Faas,  
Dank voor uw vriendelijke bericht. Wij reageren per omgaande, zodat u de 
Pinksterdagen kunt gebruiken om uw volgende stappen uit te denken. PB Holding heeft 
niets toe te voegen aan bijgaand persbericht van 4 december 2023. De laatste zin van de 
vetgedrukte tekst is letter voor letter medegedeeld door Bovemij. PB Holding heeft 
daaraan niets toegevoegd of weggelaten. 
Met vriendelijke groet / With kind regards, 
  
Henk van der Kwast 
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Op 2 jun 2024, om 23:07 heeft Frans Faas <frans@frans-faas.nl> het volgende 
geschreven: 
 
Geachte heer van der Kwast, 
  
Bedankt voor uw snelle reactie en ik heb zorgvuldigheidshalve, zoals U van mij gewend bent, uw 
bewering in onderstaande e-mail ‘De laatste zin van de vetgedrukte tekst is letter voor 
letter medegedeeld door Bovemij’ geverifieerd bij Bovemij zelf, die dit echter ontkent middels 
schriftelijke reactie bij monde van de secretaris van de RvB-RvC. 
  
Graag ontvang ik derhalve liefst per omgaande een kopie van de informatie ten aanzien van de 
HJ 2 resultaten, die volgens U zijdens Bovemij aan PB Holding zou zijn gedaan en waarop U het – 
althans volgens Bovemij derhalve onjuiste – persbericht heeft gebaseerd. Overbodig te zeggen 
dat het mogelijk verspreiden van kennelijk onjuiste persberichten uw relatie met de 
aandeelhouders verder op het spel zou zetten, uw geloofwaardigheid – na de stelselmatige 
waardevernietiging in de afgelopen twee jaar - (nog) verder zou doen afnemen en dat dit – 
althans uitgaande van gezonde governance verhoudingen – voor de RvC aanleiding zou 
kunnen/moeten zijn voor het nemen van passende maatregelen, hoewel zij de inhoud van de 
persberichten uiteraard ook voorafgaand aan het uitbrengen ervan hadden moeten checken. 
Het is derhalve mede in uw eigen belang de schriftelijke onderbouwing van het persbericht d.d. 
4 december 2023 ter beschikking te stellen en mede gelet op de stelligheid waarmee U de 
bewering ‘PB Holding heeft daaraan niets toegevoegd of weggelaten’ doet, moet dat een 
koud kunstje zijn. 
  
In afwachting van uw reactie. 
  
  
Met vriendelijke groeten, 
  
Frans Faas 
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Van: henk van der kwast <henk@pb-holding.nl>  
Verzonden: maandag 3 juni 2024 09:20 
Aan: Frans Faas <frans@frans-faas.nl> 
CC: Maja Sanders <mepsanders@me.com>; Paul Nielen <paulusnielen@gmail.com>; Coen de Vries 
<coen@merel.nl> 
Onderwerp: Re: overleg 

 
Geachte heer Faas, 
 
Fijn dat u claimt zorgvuldig te zijn. U probeert een beeld te schetsen dat wij dat niet zijn. 
U gaat zelfs verder en heeft het over stelselmatige waardevernietiging, relatie met 
aandeelhouders op het spel zetten, u spoort de RvC aan om passende maatregelen te 
nemen, u schreef eerder dat een slechte transactie met Hedin gedaan is enzovoorts. U 
zult begrijpen dat wij niet op uw (negatieve) insinuaties willen ingaan en het gewoon bij 
de feiten zullen laten. 
 
U wel bekend is op 1 december 2023 een vergadering met certificaathouders gehouden 
op het kantoor van Bovemij in Nijmegen. Bij die gelegenheid en ten overstaan van vele 
certificaathouders heeft de Directie van Bovemij, op een vraag van certificaathouders 
over de gang van zaken in 2023, geantwoord dat de operationele resultaten van Bovemij 
in H2-2023 vergelijkbaar zouden zijn met die over H1-2023. Dit was voor Directie en RvC 
van Bovemij zelfs aanleiding het jubileum dividend van € 0,60 per aandeel (certificaat) 
aan te kondigen. Dat dividend is in december 2023 keurig uitbetaald. Uiteraard was dit 
voor PB Holding aanleiding deze informatie door te geven aan aandeelhouders van PB 
Holding. Aldus is geschied. 
   
Met vriendelijke groet / With kind regards, 
 
Henk van der kwast 
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Van: Frans Faas  
Verzonden: maandag 3 juni 2024 09:28 
Aan: henk van der kwast <henk@pb-holding.nl> 
Onderwerp: RE: overleg 

 
Geachte heer van der Kwast, 
 
Indien U de notulen van de vergadering heeft, ontvang ik deze graag, want een dergelijke 
belangrijke vraag zal hier ongetwijfeld in zijn terug te vinden, maar indien U ze niet heeft (of wilt 
verschaffen), dan vraag ik ze wel bij Bovemij op. 
 
Met vriendelijke groeten, 
  
Frans Faas 
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